
 CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI REBRA 
 
 

PROCES-VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 29.11.2023, în ședința ordinară  
a Consiliului Local al comunei Rebra 

 
 
 La şedinţă participă: Primarul comunei Rebra domnul Danci Ștefan , 
Viceprimarul comunei Rebra domnul Năstuță Daniel - Onisim, Secretarul General al 
comunei Rebra, domnul Călini Vasile  .        
   Aceasta  face apelul nominal al  consilierilor convocați , unde se constatată 
că sunt prezenți 10 consilieri din 11 consilieri care compun consiliul local , cei 
prezenți   semnează în registrul de prezență al ședințelor consiliului local , prezenți 
fiind următorii: GĂLAN VASILE, BRUMĂ MIHAI , GHEORGHIȚĂ AURORA, NEDELEA 
GRIGORE-DUMITRU , GAVRILOAIE IACOB , MOLDOVAN IOAN , GROZAV ILIE ,  
MUTI DANIEL ,  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM și  RUS MARINEL. 
 Absentează  motivat : GEORGIȚĂ NICOLAE. 
 Nu sunt reprezentanți ai altor instituții , mass-media. 

Ședința ordinară a comunei Rebra  a fost convocată prin Dispoziţia primarului 
comunei Rebra nr.85./23.11.2023. 

Domnul Secretar General Călini Vasile: Şedinţa este legal constituită, 
fiind prezenţi 10 consilieri locali din numărul de 11 consilieri locali în funcţie 
convocați domnii consilieri locali , domnule președinte aveți cuvântul.   

Președintele de ședință -  domnul consilier local Rus Marinel. 
Domnul președintele de ședință Rus Marinel: 
Dragi colegi , domnule primar , domnule secretar declar deschisă a 33 – a 

ședință  din al 8-lea mandat al Consiliului Local Rebra și dă citire ordinei de zi , 
specifica că punctul 2 la final pentru că doamna consilier Gheorghiță Aurora se 
grăbește să ajungă la altă ședință. 

Domnul Secretar General Călini Vasile:  Atunci schimbăm ordinea de zi și 
vom lăsa punctul 2 de pe ordinea de zi la finalul ședinței. 

          
!!!Având în vedere că nu s-a asigurat fiecărui vorbitor  timpul 

necesar pentru a se exprima, cuvântul acestora interferându-se peste 
cuvântul altor vorbitori,  pentru această parte a ședinței nu s-a putut 
redacta procesul-verbal!!! 

 
  Proiectul ordinii de zi, 
 A celei de-a  33-a  ședință , din cel de-al optulea mandat al 

Consiliului Local REBRA. 
 1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
 2. Întrebări, interpelări și răspunsuri. 



 3. Proiectului de hotărâre privind aprobarea regulamentului cadru de 
concesionare / închiriere a bunurilor imobile din domeniul public și privat al comunei 
Rebra , județul Bistrița-Năsăud aflate in administrarea Consiliului Local al comunei 
Rebra. 
 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii “Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Gaz Rebrișoara – Rebra - Feldru” pentru înființarea distribuției de 
gaze naturale în comunele Rebrișoara, Rebra și Feldru - județul Bistrița-Năsăud. 
 5. Proiectul de hotărâre prin alegerea președintelui de ședința pentru 
următoarele trei luni începând cu luna decembrie 2023 – februarie 2024; 
 6. Proiect de hotărâre privind solicitarea operatorului S.C. Supercom S.A. de 
aprobare a tarifelor distincte aferente Contractului de concesiune nr. 1277/2018 
privind delegarea prin concesiunea serviciului public de salubrizare, respectiv 
activitatea de colectare, transport, depozitare și transfer al deșeurilor municipale 
inclusiv deșeuri periculoase din deșeuri menajere și managementul Stațiilor de 
Transfer și al Centrelor de Colectare din județul Bistrița-Năsăud. 
 Comisiile de specialitate sesizate spre avizarea consultativă a 
proiectelor de hotărâri: 
 Comisia economica pentru buget-finanțe, administrarea domeniului public si 
privat al comunei,agricultura, urbanism si amenajarea teritoriului, protecția mediului 
si turism, servicii si comerț. 
 Comisia juridica si de disciplina, pentru administrația publica locala, apărarea 
ordinii si liniștii publice ,relații cu cetățenii. 
 La aceste materiale care vă sunt puse la dispoziție electronic odată cu 
prezentul document de convocare la ședință. 
 Puteți să formulați amendamente în scris în conformitate cu Regulamentul 
consiliului local,la proiectele de hotărâri înscrise în proiectul ordinii de zi și să le 
transmiteți secretarului general personal sau la adresa de poștă electronică 
rebraprimaria@yahoo.com. cu cel puțin o zi înaintea datei stabilită pentru ședință.                                                                     

 
 
 
Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
  Domnul președinte consilier local  Rus Marinel : supune la vot procesul 
verbal de la ședința anterioară: 
 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Da 



 

 
Se aprobă cu 10 voturi. 

 Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Proiectului de hotărâre 
privind aprobarea regulamentului cadru de concesionare / închiriere a bunurilor 
imobile din domeniul public și privat al comunei Rebra , județul Bistrița-Năsăud aflate 
in administrarea Consiliului Local al comunei Rebra. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Dă citire proiectului de 
hotărâre. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Stima-ți consilieri a-ți văzut 
regulamentul , l-ați citit , dacă aveți vreo întrebare.  
 Domnul consilier local Gălan Vasile: Eu am întrebare dacă se poate , am 
văzut la art. 10 din regulament , studiu se aproba prin Consiliul Local , după aceea la 
pct 5 în cazul atribuirii directe concedentul nu întocmește studiu de oportunitate. 
Atunci eu aș propune orice concesionare sau închiriere să se facă prin atribuire prin 
licitație. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Lege prevede și cazuri când 
trebuie făcută licitație și când nu trebuie. Sunt cazuri când în care avem contract cu 
cineva și mai trebuie alipit o parte mică atunci nu mai e nevoie de licitație pentru că 
e vorba de o parte mică care se cuvine lui. Dar la concesionări și închirieri noi sau la 
reînnoire se face obligatoriu licitație.   
 Domnul consilier local Moldovan Ioan: Părerea mea e ca orice Anexă 
care se depune la un contract de concesionare sau închiriere ar trebui să treacă prin 
Consiliul Local. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Am avut regulament cadru pe 
legea veche dar acum după noua lege trebuie făcute câteva modificări minore dar 
lucrurile sunt la fel. 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Absent 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel: Spun la vot proiectul de 
hotărâre. 
 

 

 
Se aprobă cu 7 voturi. 

 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : pentru avem 7 voturi și 3 
abțineri. 
 
 
 Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Proiect de hotărâre 
privind aprobarea constituirii “Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Gaz 
Rebrișoara – Rebra - Feldru” pentru înființarea distribuției de gaze naturale în 
comunele Rebrișoara, Rebra și Feldru - județul Bistrița-Năsăud. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Dă citire proiectului de 
hotărâre. Statutul este unul cadru , noi avem o asociere Rebra , Feldru , Rebrișoara. 
Finanțarea nu se poate face pe asociere. Noi am ieșit pentru că linia respectiva nu 

Rezultat Vot 
Da 7 
Nu 0 

Abţinere 3 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Abţinere 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Absent 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Abţinere 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Abţinere 



poate duce tot debitul pentru toate comunele. Trebuie sa avem o asociație cât de 
repede , așteptăm decizia Judecătoriei Năsăud și să putem să ne apucăm de 
proiectul tehnic să se poată începe investiția. 
  
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel : supune la vot procesul 
verbal de la ședința anterioară: 
 

 

 
Se aprobă cu 10 voturi. 

 
 
 Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Proiectul de hotărâre 
prin alegerea președintelui de ședința pentru următoarele trei luni începând cu luna 
decembrie 2023 – februarie 2024 , aici eu propun pe domnul Gore. 
 
 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Da 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Absent 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



 
 

 
Se aprobă cu 10 voturi. 

 
 
 
 Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Proiect de hotărâre 
privind solicitarea operatorului S.C. Supercom S.A. de aprobare a tarifelor distincte 
aferente Contractului de concesiune nr. 1277/2018 privind delegarea prin 
concesiunea serviciului public de salubrizare, respectiv activitatea de colectare, 
transport, depozitare și transfer al deșeurilor municipale inclusiv deșeuri periculoase 
din deșeuri menajere și managementul Stațiilor de Transfer și al Centrelor de 
Colectare din județul Bistrița-Năsăud. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Citește proiectul de hotărâre și 
il explică proiectul. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Am avut discuții cu juriștii 
prefecturii și am constatat că nu este corectă formularea. Consiliul Local nu poate 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Da 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Absent 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



refuza , el adoptă sau respinge. Nu poți face hotărâre de respingere când la titlu 
este de aprobare. Din moment ce nu s-a întrunit numărul de voturi proiectul s-a 
respins. 
 
Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : spune la vot proiectul de 
hotărâre. 
 

 

 
Se respinge cu 10 voturi. 
 
Intră în ședință domnul Dragomir Câmpan de la A.D.I. Deșeuri.  

 
 Domnul Dragomir Câmpan : Vine cu , câteva lămuriri în legătura cu 
proiectul de hotărâre și explică cum a crescut prețul la motorină , a fost nevoie de 
noi angajări , redevența a crescu , având în vedere toate acestea e nevoie să 
creștem tarifele. Explică achiziția de noi pubele , galbene , verzi și negre. Cu mare 
discernământ am analizat nevoile noastre si ale dumneavoastră înainte de a 
transmite proiectul de modificare a tarifelor. 

Rezultat Vot 
Da 0 
Nu 10 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Nu 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Nu 

3.  GAVRILOAIE IACOB Nu 

4.  GALAN VASILE Nu 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Nu 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Absent 

7.  GROZAV ILIE Nu 

8.  MOLDOVAN IOAN Nu 

9.  MUTI DANIEL Nu 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Nu 

11.  RUS MARINEL Nu 



 Domnul Secretar General Călini Vasile : Din punctul meu de vedere pot 
să vă spun că s-a votat și s-a respins proiectul de hotărâre.  
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Eu în ultima ședință am spus să 
renunțăm la unele rute și sa facem cumva să nu ridicăm prețurile. 
 Domnul Dragomir Câmpan : Noi am pus și problema asta , sunt 2 sau 3 
comune care vor așa ceva restul nici nu vor să audă de așa ceva.  
 Domnul consilier  Grozav Ilie : Având în vedere că am primit pubele și noi 
selectăm gunoiul , de ce să plătim mai mult având în vedere că noi îl selectăm deja 
și nu mai este atât de mult gunoi menajer. 
 Domnul Dragomir Câmpan : Noi avem două valorificări , un materială prin 
care noi am returnat către dumneavoastră o sumă și una energetică. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Domnule Câmpan , noi plătim 
25.000 lei pe lună deci suma pe un an e undeva pe la 300.000 lei ce e foarte mult 
pentru o comună. 
 
 
 Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi care a fost lăsat la finalul 
ședinței:  
 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Aș avea eu o întrebare , 
de ce s-a luat la cetățeni 500 de lei la cadastrare? 
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel : Această chestiune mă 
privește pe mine , eu mă ocup de cadastru. Ai pus în postarea ta de ce cetățenii care 
au obținut certificatul de cadastru au plătit , în primul te-ai exprimat greșit , în 
momentul de față suntem pe finanțarea nr 9, avem 3 finanțări de când am intrat eu 
viceprimar , 7 s-a terminat 8 și 9 sunt în curs . Având în vedere că mulți oameni ne-
au cerut să rezolvăm problema cu , casele pentru că ști și tu destul de bine cum sunt 
casele pe la noi , în aceeași problemă ești și tu. De intabulat se intabulă gratis . 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Vreau să fac și eu o mică 
completare la ce spune Daniel , Oficiul de Cadastru îți acordă o sumă  , nu îți spune 
că suma aia e fixă , noi putem face hotărâre de Consiliu Local să suplimentăm sau 
daca vrea cetățeanul să plătească . La prețul care e prevăzut cadastru nu vine 
nimeni să intabulat. Nu am ales varianta de dorna la noi s-a făcut pas la pas.  
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: De ce la început nu s-a 
plătit și acum trebuie să plătească? De ce nu s-a spus la cetățeni ca trebuie să 
plătească de la bun început. O parte au plătit alții nu au plătit. 
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Vrem să facem bine pentru 
cetățeni. Spune unul pe cine am obligat să plătească. Noi nu am obligat pe nimeni să 
plătească , ne-am dus la fiecare le-am explicat situația și oamenii au fost de acord. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Sunt mai mulți care s-
au revoltat , omul dacă a avut intabulat de ce să mai dea 500 de lei , nu trebuia să 
ia bani. Firma a fost plătită prin contract , de ce trebuia să mai i-a bani. 
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Ști ce însemna să scrie în CF 
forma juridică a casei , cu acte sau fără acte? 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Nu știu , nu sunt 
topograf. 



 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Atunci de ce te expui dacă 
nu ști , treaba asta care o faci tu face rău la cetățeni. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Mai am o întrebare , 
care e măsura ca primărie să da-ți banii înapoi la oameni.  
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Oricine poate să vină astăzi 
să le dăm banii înapoi , ne dă chitanța și le dăm banii .Eu au acorduri semnate. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: De exemplu în jos anul 
trecut la Valerica nu a plătit.   
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Unde a avut plan se intabulă. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Bun și aici în curba la 
ne-a Stefan s-a luat bani , la Cozan iar. 
 Domnul consilier Brumă Mihai : Aș vrea să intervin și eu , de exemplu un 
plan de casă costa undeva la 1000 de euro , în CF scrie cu acte sau fără acte. Eu 
cred că la toată lumea îi convine sa scrie cu acte. 
 

Având în vedere că nu s-a asigurat 
fiecărui vorbitor  timpul necesar pentru a se exprima,  
cuvântul acestora interferându-se peste cuvântul altor 

orbitori,  pentru această parte a ședinței nu s-a putut redacta procesul-verbal. 
 

 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Explica actele de care e nevoie 
pentru a face o construcție și un plan de casă. Altceva am pus în discuție intabularea 
pădurilor , valoarea care se de e 100 de lei de către stat . Firma de cadastrare a zis 
ca undeva la 300 de lei ar fi rezonabil. Iar omul dacă e de acord o măsurăm dacă nu 
nu o măsurăm. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: În legătură cu execuția 
bugetară , a-ți zis ca e pregătită? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : E pregătită dar intenționat nu 
am adus-o pentru că eu am 41 de ani de muncă și în 40 de ani nu am fost făcut hoț. 
Te rog Marinel să îmi spui unde s-a furat.  
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Eu nu v-am făcut hoț. 
Dacă nu am văzut execuția , nu am de unde s-a știu. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Eu ți-am explicat și în execuție 
și la buget. Sunt doua proiecte de iluminat , s-a mutat 100.000 pentru scoală și 
restul cheltuielilor le-am explicat de atâtea ori. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: În ședința din 
21.12.2022 v-am întrebat de proiectul Gall Țara Năsăudului. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Sesiunea de acolo nu e 
deschisă de finanțare de către AFIR , banii sunt acolo dar ordonanța care a venit 
acum în noiembrie nu ne mai permite. Toate achizițiile se vor face în ianuarie anul 
trecut. 

Având în vedere că nu s-a  asigurat 
fiecărui vorbitor timpul necesar pentru a se exprima, cuvântul acestora interferându-

se peste cuvântul altor orbitori,  pentru această parte a ședinței nu s-a putut 
redacta procesul-verbal. 

 



 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Referitor tot la execuția bugetară 
am făcut și eu o cerere în data de 25.09 în termen legal trebuia sa primesc și eu. 
Noi v-am cerut la sumele care sunt acolo , iar simplu să ne prezentați cum s-a ajuns 
la sumele acelea. Noi v-am cerut baza de calcul. Nu trebuia să treacă 2 luni să ne 
prezentați. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Voi a-ți depus puțin greșit , 
trebuia să zice-ți detaliile și cheltuielile contului de execuție.   
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Explică cum se fac plățile către 
unii furnizori de servicii prin ForestBook. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Noi suntem o comunitate , eu ca 
și secretar trebuie sa asigur comunicarea între toate instituțiile , dar sincer noi 
suntem o comunitate mică liniștită nu are rost să expunem comuna cu astfel de 
postări pe rețele de socializare. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Daca primeam toate 
actele la timp nu aveam nici o problema legat de aceste lucruri. 
 Domnul consilier local Grozav Ilie: Legat de iluminatul public , avem în 
sus un bec care trebuie schimbat în stația de autobuz. Școala de la Lunca Pietrei ar 
trebui decuplată de la rețea. Se joacă copii în ea și nu vrem să pățim un necaz. 
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Să anunțam  de luni se 
distribuie pubelele verzi. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : De luni toate persoanele din 
localitatea noastră care plătesc la gunoi , cu buletinul să vină să își ridice pubelele. 
 Domnul consilier Năstuță Onisim – Daniel  : Ca și completare , 
contribuția noastră la indemnizații pentru persoanele cu handicap este de 590.791 lei 
un procent de 23,79 % . Total comuna Rebra o să plătească 2.000.482 lei.  
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Dacă nu m-ai avem 
nimic de zis declar ședința închisă. 
 
 
 
 
  

   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI, 
 

           Rus Marinel                                    Călini Vasile 
GV/2 ex. 
 
 
Prezentul proces - verbal a fost aprobat in ședința  ordinara. din data  de 
…………………… cu un număr de ..…..  voturi „pentru”..-..”abțineri”.-.”împotrivă”  


	Încheiat azi, 29.11.2023, în ședința ordinară
	a Consiliului Local al comunei Rebra

